

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5967160

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
INTELLECTUAL GORILLA B.V.	07/09/2015

RECEIVING PARTY DATA

Name:	THE INTELLECTUAL GORILLA GMBH
Street Address:	METTENWIL STRASSE 18
City:	SEMPACH STATION
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	6203

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	16600858

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (214)866-0010

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 2148660001
 Email: ldaconceicao@chalkerflores.com
 Correspondent Name: LAURA DA CONCEICAO
 Address Line 1: CHALKER FLORES, LLP
 Address Line 2: 14951 NORTH DALLAS PARKWAY, SUITE 400
 Address Line 4: DALLAS, TEXAS 75254

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	IGBV:1002CON
NAME OF SUBMITTER:	LAURA DA CONCEICAO
SIGNATURE:	/Laura DaConceicao/
DATE SIGNED:	02/18/2020

Total Attachments: 12

source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page1.tif
 source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page2.tif
 source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page3.tif
 source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page4.tif
 source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page5.tif

PATENT

REEL: 051838 FRAME: 0832

source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page6.tif
source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page7.tif
source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page8.tif
source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page9.tif
source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page10.tif
source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page11.tif
source=150709 IP Transfer Agreement Executed#page12.tif

Sachübernahmevertrag

(der "**Vertrag**")

vom 9. Juli 2015

zwischen

INTELLECTUAL GORILLA B.V.

Strawinskylaan 1749
Toren D
twaalfde verdieping
1077XX Amsterdam
Nederlande

"**Verkäufer**" oder "**IGBV**"

und

The Intellectual Gorilla GmbH

(CHE-200.582.773)
Bahnhofstr. 42
6160 Entlebuch
Schweiz

"**Käufer**" oder "**IGG**"

Verkäufer bzw. IGBV und Käufer bzw. IGG je
einzelne die "**Partei**",
zusammen die "**Parteien**"

betreffend

Verkauf und Übertragung der Patente und
Patentanmeldungen der IGBV

**Agreement
on the acquisition of assets**

(the "**Agreement**")

Dated July 9, 2015

between

INTELLECTUAL GORILLA B.V.

Strawinskylaan 1749
Toren D
twaalfde verdieping
1077XX Amsterdam
Nederlande

the "**Seller**" or "**IGBV**"

and

The Intellectual Gorilla GmbH

(CHE-200.582.773)
Bahnhofstr. 42
6160 Entlebuch
Switzerland

the "**Buyer**" or "**IGG**"

each of the Seller or IGBV and the Buyer or
IGG, as the context requires, a "**Party**"
and together the "**Parties**"

regarding

the sale and transfer of the patents and pa-
tent applications of IGBV

PRÄAMBEL

- A Da die Immateriagüterrechte der Gesellschaften der Gorilla Products Group ("GP Group") von bzw. im Namen von IGBV, einer niederländischen Gesellschaft, entwickelt wurden;
- B Da bestimmte Patente und Patentanmeldungen von IGBV gehalten werden;
- C Da sämtliche Aktien der IGBV von der Gorilla Holdings, B.V. ("GHBV"), einer niederländischen Gesellschaft, gehalten werden;
- D Da sämtliche Aktien der GHBV von der GP Worldwide, S.a.r.l. ("GPWS"), einer luxemburgischen Gesellschaft, gehalten werden;
- E Da sämtliche Aktien der GPWS von der DCIT Group, S.a.r.l. ("DCIT"), einer luxemburgischen Gesellschaft, gehalten werden;
- F Da GHBV bestimmte anfängliche Geschäftaktivitäten im Namen der GP Group ausgeführt hat;
- G Da die GP Group beschlossen hat, dass es in ihrem Geschäftsinteresse ist, ihren Hauptsitz und ihre Forschungs- und Entwicklungsabteilung der GP Group in die Schweiz zu verlegen;
- H Da für diesen Zweck in der Schweiz die zwei folgenden neuen Gesellschaften gegründet wurden: The Gorilla Holdings, GmbH ("GHG") und IGG;
- I Da sämtliche Stammanteile der IGG von der GHG gehalten werden;

BACKGROUND

- A WHEREAS, the intellectual property of the Gorilla Products Group of companies ("GP Group") has been developed by or on behalf of IGBV, a Dutch company;
- B WHEREAS, certain patents, pending patents and patent applications are held by IGBV;
- C WHEREAS, all of the shares of IGBV are held by Gorilla Holdings, B.V. ("GHBV"), a Dutch company;
- D WHEREAS, all of the shares of GHBV are held by GP Worldwide, S.a.r.l. ("GPWS"), a Luxembourg company;
- E WHEREAS, all of the shares of GPWS are held by DCIT Group, S.a.r.l. ("DCIT"), a Luxembourg company;
- F WHEREAS, GHBV has conducted certain start-up business activities on behalf of the GP Group;
- G WHEREAS, the GP Group has decided that it is in its business interest to relocate the corporate headquarters and research and development activities of the GP Group to Switzerland;
- H WHEREAS, two new Swiss entities have been set up for this purpose: The Gorilla Holdings, GmbH ("GHG") and IGG;
- I WHEREAS, all of the shares of IGG are held by GHG;

J	Da sämtliche Aktiven der IGBV an die IGG übertragen werden;	J	WHEREAS, all of the assets of IGBV will be conveyed, assigned and transferred to IGG, respectively;
K	Da die Parteien darüber einig sind, dass der wirkliche Wert der Stammanteile der IGG CHF 1 (ein Schweizer Franken) beträgt;	K	WHEREAS, the Parties have come to the conclusion that the fair value of the assets is CHF 1 (one Swiss Franc);
L	Da DCIT im Anschluss an die Übertragung ihrer Aktiven auf IGBV aufgelöst wird;	L	WHEREAS, DCIT will liquidate following the conveyance and assignment of the assets of IGBV;
M	Da DCIT eine Gesellschaft im Sinne der US-amerikanischen Bundesinkommenssteuern darstellt, während IGBV, GHBV und GPWS keine Gesellschaften im Sinne der US-amerikanischen Bundesinkommenssteuern darstellen;	M	WHEREAS, DCIT is properly characterized as a corporation for U.S. federal income tax purposes, while each of IGBV, GHBV and GPWS are properly characterized as disregarded entities for U.S. federal income tax purposes;
N	Da der Daniels Capital Investment Trust gemäss dem Zessionsvertrag vom 27. Mai 2015 sämtliche Stammanteile unentgeltlich an die GHG übertrug (Einlage in die Kapitalreserve);	N	WHEREAS, pursuant to that certain Assignment Agreement, dated May 27, 2015 Daniels Capital Investment Trust has contributed (for no consideration) all of the shares of DCIT to GHG (the "Share Contribution");
O	Da es die Absicht sämtlicher Mitglieder der GP Group ist, dass die in diesem Vertrag beschriebenen Transaktionen zusammen mit der Einlage in die Kapitalreserve als Reorganisation im Sinne von § 368(a) des US-amerikanischen "Internal Revenue Code" durchgeführt und gemeldet werden;	O	WHEREAS, it is the intention of each of the members of the GP Group that the transactions described herein in conjunction with the Share Contribution will be treated and reported as a reorganization described in § 368(a) of the Internal Revenue Code;
Die Parteien vereinbaren, was folgt:		It is agreed:	
1.	Verkauf und Übertragung der Patente und Patentanmeldungen	1.	Purchase, transfer and assignment of the patents and patent applications
IGBV:		IGBV hereby:	
a) verkauft und überträgt hiermit an IGG (und IGG kauft hiermit und nimmt die Übertragung hiermit an) zum Kaufpreis von CHF 1 (ein Schweizer Franken, dessen Erhalt		a) SELLS AND TRANSFERS to IGG (and IGG hereby purchases and accepts such transfer) for a consideration of CHF 1 (one Swiss Franc, the receipt of which is hereby con-	

der IGBV hiermit bestätigt):

- i) sämtliche weltweit existierenden Rechte (insbesondere auch in den USA, der Europäischen Union und der Schweiz) an und auf alle Erfindungen, Schutzgegenstände und/oder Weiterentwicklungen, die durch die Patente bzw. Patentanmeldungen in Anhang A offenbart werden (die "**Erfindungen**"),
- ii) sämtliche Patente und Patentanmeldungen gemäss Anhang A sowie sämtliche sich darauf oder auf die Erfindungen bezogene weiteren Schutzrechtsanmeldungen jeglicher Art (kollektiv die "Vertragspatente"), welche weltweit bereits angemeldet wurden oder noch angemeldet werden;
- iii) sämtliche Rechte, bezogen auf die Erfindungen und Vertragspatente, Schutzrechte anzumelden, insbesondere auch Patente, gemäss den einschlägigen nationalen Vorschriften und den anwendbaren internationalen Abkommen anzumelden und die entsprechenden Prioritätsansprüche geltend zu machen;
- b) ermächtigt und ersucht hiermit die zuständigen Behörden, sämtliche Vertragspatente auf IGG zu übertragen bzw. zugunsten von IGG auszustellen;
- c) garantiert hiermit, dass keine Übertragung, Ermächtigung, Belastung, Lizenz oder andere Vereinbarung zugunsten Dritter bestehen, welche die mit vorliegendem Vertrag übertragenen Rechte betrifft, und dass der Verkäufer uneingeschränkt be-

firmed by the Seller):

- i) the entire right, title and interest for all countries world-wide (including in particular, without limitation, the US, the European Union and Switzerland) in and to any and all inventions, subject matters and/or improvements disclosed in the patents and applications for patents, respectively, listed in Exhibit A (the "**Inventions**"),
- ii) such patents and applications for patents and any and all divisional, continuing, substitute, renewal, reissue and all other applications for patents (collectively the "Patents") which have been filed or shall be filed in the relevant countries based on the Inventions;
- iii) any and all rights to file applications for any intellectual property rights, including but without limitation patents, that concern or are based on an Invention or a Patent, under any national law or the provisions of any convention or treaty and claim priority based on such applications;
- b) AUTHORIZES AND REQUESTS the issuing authority to issue or transfer, as the case may be, any and all Patents to IGG;
- c) WARRANTS AND COVENANTS that no assignment, grant, mortgage, license or other agreement affecting the rights and property herein conveyed has been or will be made to others by the Seller, and that the full right to convey the same as

<p>rechigt ist, die in diesem Vertrag genannten Rechte zu übertragen;</p> <p>d) verpflichtet sich hiermit, um diesen Vertrag in guten Treuen zu erfüllen, auf entsprechendes Verlangen und auf Kosten der Käuferin alle erforderlichen Bestätigungen, Erklärungen, Vollmachten und anderen Dokumente schriftlich abzugeben; der Käuferin alle der Verkäuferin bekannten (einschliesslich historischer) Tatsachen betreffend die Erfindungen und Vertragspatente mitzuteilen; und allgemein alles Erforderliche zu tun, das die Käuferin berechtigterweise für die Übertragung der Rechte an den Erfindungen und für die Sicherung, die Aufrechterhaltung und Durchsetzung der Vertragspatente fordert.</p>	<p>herein expressed is possessed by the Seller;</p> <p>d) COVENANTS, when requested and at the expense of the Buyer, to carry out in good faith the intent and purpose of this assignment, the Seller will execute all divisional, continuing, substitute, renewal, re-issue, and all other patent applications on any and all Inventions; execute all rightful oaths, declarations, assignments, powers of attorney and other papers; communicate to the Buyer all facts known to the Seller relating to the Inventions and the history thereof; and generally do everything possible which the Buyer shall consider desirable for vesting title to the Inventions in the Buyer, and for securing, maintaining and enforcing proper patent protection for the Inventions.</p>
<p>2. Verschiedenes</p> <p>2.1. Soweit in diesem Vertrag nicht anders geregelt, trägt jede Partei die ihr im Zusammenhang mit der Vorbereitung, dem Abschluss und dem Vollzug dieses Vertrages entstehenden Kosten selber.</p> <p>2.2. Dieser Vertrag enthält sämtliche Vereinbarungen zwischen den Parteien mit Bezug auf den vorliegenden Vertragsgegenstand und ersetzt sämtliche bisherigen schriftlichen und mündlichen Vereinbarungen. Die Änderung, Ergänzung und einvernehmliche Aufhebung dieses Vertrages (inklusive mit Bezug auf diese Ziff. 2.2) bedarf zu ihrer Gültigkeit der Schriftform und Unterzeichnung beider Parteien.</p> <p>2.3. Sollte eine Bestimmung dieses Vertrages ungültig oder nichtig sein oder werden, so wird dadurch die Gültigkeit der übrigen Bestimmungen nicht berührt. Im Falle der Ungültigkeit oder Nichtig-</p>	<p>2. Miscellaneous</p> <p>2.1. Each Party shall bear its own costs relating to preparation, execution and consummation of the transactions contemplated by this Agreement, except as otherwise provided in this Agreement.</p> <p>2.2. This Agreement constitutes the entire agreement between the Parties with respect to the subject matter hereof and supersedes all other prior written and oral agreements of the Parties relating thereto. It may be validly amended or modified only by a document in writing duly executed by the relevant committing Party or Parties. The same applies for a waiver or the suppression of this written form requirement.</p> <p>2.3. Should any provision of this Agreement be unenforceable or invalid under applicable law, such provision shall be ineffective only to the extent of such unenforceability or invalidity and shall be re-</p>

- | | |
|--|--|
| <p>keit einer Vertragsbestimmung ist diese durch eine solche wirksame zu ersetzen, die dem Sinn und Zweck der ungültigen respektive nichtigen Bestimmung am nächsten kommt.</p> <p>2.4. Dieser Vertrag, einschliesslich der Frage über dessen Zustandekommen und Gültigkeit, untersteht materiellem schweizerischem Recht, unter Ausschluss des Kollisionsrechts und des Wiener Kaufrechts.</p> <p>2.5. Alle Streitigkeiten, Meinungsverschiedenheiten oder Ansprüche aus oder im Zusammenhang mit diesem Vertrag, einschliesslich dessen Gültigkeit, Ungültigkeit, Verletzung oder Auflösung, sind durch ein Schiedsverfahren gemäss der Internationalen Schweizerischen Schiedsordnung der Swiss Chambers' Arbitration Institution zu entscheiden. Es gilt die zur Zeit der Zustellung der Einleitungsanzeige in Kraft stehende Fassung der Schiedsordnung. Das Schiedsgericht soll aus einem Mitglied bestehen. Der Sitz des Schiedsverfahrens ist Zürich. Die Sprache des Schiedsverfahrens ist Englisch.</p> <p>2.6. Diese Vereinbarung wird in deutscher und englischer Sprache ausgefertigt. Im Falle eines Konfliktes zwischen den Versionen ist die deutsche Version massgeblich.</p> | <p>placed by such valid and enforceable provision which attains the economic effect of the invalid or unenforceable provision as closely as possible. The remaining provisions of this Agreement shall survive and remain in full force and effect.</p> <p>2.4. This Agreement shall be governed by the laws of Switzerland, to the exclusion of its conflict of laws provisions and also to the exclusion of the United Nations Convention on Contracts for the International Sale of Goods (CISG).</p> <p>2.5. Any dispute, controversy or claim arising out of or in relation to this contract, including the validity, invalidity, breach or termination thereof, shall be settled by arbitration in accordance with the Swiss Rules of International Arbitration of the Swiss Chambers of Commerce in force on the date when the Notice of arbitration is submitted in accordance with these Rules. The number of arbitrators shall be one. The seat of the arbitration shall be in Zurich, Switzerland. The arbitral proceedings shall be conducted in English.</p> <p>2.6. This Agreement has been executed in a German and an English version. In case of any divergences or conflicts between the two versions, the German version shall prevail.</p> |
|--|--|

Dieser Vertrag wurde am eingangs genannten Datum in zwei Exemplaren, eines für jede Partei, abgeschlossen.

Der Verkäufer:

INTELLECTUAL GORILLA B.V.



Name:

Title:

Der Käufer:

The Intellectual Gorilla GmbH



Evan R. Daniels

Geschäftsführer

This Agreement made as of the date first written above in two originals, one for each Party.

The Seller:

INTELLECTUAL GORILLA B.V.



Name:

Title:

The Buyer:

The Intellectual Gorilla GmbH



Evan R. Daniels

Managing Director

Annex A / Exhibit A

PATENT
REEL: 051838 FRAME: 0841

<u>Case No.</u>	<u>Assignee/ Applicant</u>	<u>Country</u>	<u>Status</u>	<u>Filing Date</u>	<u>App. No.</u>	<u>Issue/ Reg Date</u>	<u>Pat/Reg. No.</u>	<u>Title or Mark</u>
IGBV:1002P		US	Converted	02/04/2014	61/935,393	Converted	None	High Temperature Lightweight Thermal Insulating Cement Based Materials
IGBV:1003P		US	Converted	05/22/2014	62/001,753	Converted	None	Lightweight Thermal Insulating Cement Based Materials
IGBV:1004P		US	Converted	06/05/2014	62/007,984	Converted	None	Extruded Cement Based Materials
IGBV:1005		US	Pending	06/29/2012	13/538,788	Pending	None	Fire Rated Door Core
IGBV:1005CIP1		US	Pending	09/04/2012	13/603,405	Pending	None	Gypsum Composites Used in Fire Resistant Building Components
IGBV:1005CIP2		US	Issued	09/11/2012	13/610,542	Issued 12/23/2014	8,915,033	Gypsum Composites Used in Fire Resistant Building Components
IGBV:1005DIV1		US	Pending	11/17/2014	14/542,930	Pending	None	Gypsum Composites Used in Fire Resistant Building Components
IGBV:1005DIV2		US	Issued	11/17/2014	14/543,001	Issued 05/12/2015	9,027,296	Gypsum Composites Used in Fire Resistant Building Components

Annex A / Exhibit A

PATENT
REEL: 051838 FRAME: 0842

<u>Case No.</u>	<u>Assignee/ Applicant</u>	<u>Country</u>	<u>Status</u>	<u>Filing Date</u>	<u>App. No.</u>	<u>Issue/ Reg Date</u>	<u>Pat/Reg. No.</u>	<u>Title or Mark</u>
IGBV:1005DIV3		US	Issued	11/17/2014	14/543,122	Issued 07/14/2015	9,079,944	Gypsum Composites Used in Fire Resistant Building Components
IGBV:1006		US	Pending	06/29/2012	13/538,828	Pending	None	Fire Rated Door
IGBV:1007US		US	Pending	10/11/2013	14/435,061	Pending	None	Method for Producing a Substrate Having an Image on at Least One Surface
IGBV:2001AU		Australia	Pending	01/20/2015	2013282279	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001BR		Brazil	Pending	12/29/2014	1120140328625	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001CA		Canada	Pending	01/19/2015	2,879,604	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001CN		China	Pending	12/04/2014	201380029670X	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001EP		EPO	Pending	01/27/2015	13809252.3	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components

Annex A / Exhibit A

PATENT
REEL: 051838 FRAME: 0843

<u>Case No.</u>	<u>Assignee/ Applicant</u>	<u>Country</u>	<u>Status</u>	<u>Filing Date</u>	<u>Ann. No.</u>	<u>Issue/ Reg Date</u>	<u>Pat/Reg. No.</u>	<u>Title or Mark</u>
IGBV:2001IN		India	Pending	01/27/2015	644/DELNP/2015	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001JP		Japan	Pending	01/05/2015	2015-520597	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001KR	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Republic of Korea	Pending	01/29/2015	10-2015-7002611	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001MX	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Mexico	Pending	01/07/2015	MX/a/2015/000166	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001RU	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Russian Federation	Pending	01/29/2015	2015102890	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2001TH	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Thailand	Pending	12/29/2014	1401007911	Pending	None	Gypsum Composites Used In Fire Resistant Building Components
IGBV:2002CN	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	China	Pending	12/26/2014	201380034417	Pending	None	Fire Rated Door Core and Door
IGBV:2003AU	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Australia	Pending	04/29/2015	2013329132	Pending	None	Method for Producing a Substrate Having an Image on at Least One Surface
IGBV:2003BR	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Brazil	Pending	04/09/2015	1120150079270	Pending	None	Method for Producing a Substrate Having an Image on at Least One Surface

<u>Case No.</u>	<u>Assignee/ Applicant</u>	<u>Country</u>	<u>Status</u>	<u>Filing Date</u>	<u>Appl. No.</u>	<u>Issue/ Reg. Date</u>	<u>Pat/Reg. No.</u>	<u>Title or Mark</u>
IGBV2003CA	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	Canada	Pending	04/13/2015	2,888,186	Pending	None	Method for Producing a Substrate Having an Image on at Least One Surface
IGBV2003CN	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	China	Pending	04/13/2015	2013800534407	Pending	None	Method for Producing a Substrate Having an Image on at Least One Surface
IGBV2003EP	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	04/13/2015	13845068.9	Pending	None	Method for Producing a Substrate Having an Image on at Least One Surface
IGBV2004WO	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	03/05/2014	PCT/US2014/024865	Pending	None	Extruded Gypsum-Based Materials
IGBV2005WO	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	04/24/2014	PCT/US2014/035277	Pending	None	Extruded Lightweight Thermal Insulating Cement-Based Materials
IGBV2006WO	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	04/24/2014	PCIT/US2014/033313	Pending	None	Expanded Lightweight Aggregate Made From Glass or Furnace Materials
IGBV2007WO	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	10/16/2014	PCIT/US2014/0360924	Pending	None	High Temperature Lightweight Thermal Insulating Cement and Silica Based Materials
IGBV2008WO	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	02/04/2015	PCIT/US2015/014360	Pending	None	Lightweight Thermal Insulating Cement Based Materials
IGBV2009WO	INTELLECTUAL GORILLA B.V.	PCT	Pending	06/05/2015	PCIT/US2015/034397	Pending	None	Extruded Cement Based Materials

Datum:

Date:

Der Verkäufer:

INTELLECTUAL GORILLA B.V.



Name:

Title:

The Seller:

INTELLECTUAL GORILLA B.V.



Name:

Title:

Der Käufer:

The Intellectual Gorilla GmbH



The Buyer:

The Intellectual Gorilla GmbH



Evan R. Daniels
Geschäftsführer

Evan R. Daniels
Managing Director

PATENT

REEL: 051838 FRAME: 0845

RECORDED: 02/18/2020